



Styrelseprotokoll

Hampetorp-Odensbackens IF
2022-04-05

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Therese Tagebjer, Marcus Tell, Thomas Lilja, Anders Persson & Helena Hiltunen

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§3 Föregående protokoll

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

§4 Ekonomi

Budget 2022 – vi får nu göra budget för hela föreningen; huvudstyrelsen, herr och ungdom/dam.

Thomas har förberett en budget som vi går igenom.

Sommarkiosken tar vi ej med i budgeten just nu.

Angående elavtalet tänker vi gå över helt till Eon. Thomas kollar upp detta.

Arvode ledare seniorlagen: Ersättning enligt avtal, se bilaga.

Investeringsbudget: När vi vet vad vi ska investera ska vi ha täckning för det.

Vi enas om följande:

Två femmannamål, höjd 1,50 x 3 meter. Thomas beställer.

Tony tycker att vi byter cylindrar med nya nycklar till dörrarna. Tony tar in en offert på cylindrarna, hur många cylindrar och antal nycklar.

Tak över kiosken ska byggas.

Ny gräsklippare som används bland annat i parken. Anders tar in en offert.

Jenny får köpa in ett skåp med bänk till klubblokalen. I skåpet ska bland annat service för uthyrningen finnas.

Inköpare på Stadium är Tony Olsson för ungdom/dam och Paul Karlsson för herr. Följesedel på beställningar till Thomas.

Anders informerar att hyran på vår äldsta robotgräsklippare är på 60 månader med start 2018-05-31, 5 år alltså. Sedan äger vi roboten.

§5 Arbetsgrupper

Arbetsgrupp lokal/anläggning: Jenny och Helena har tittat runt i klubbhuset, vi behöver ha ett system för städning och uthyrning. Bokning sker i hoif.kalender när klubbhuset ska bokas. Vi tänker att vi behöver anlita en städfirma som särskilt ser till att alla golv blir fina i klubbhuset samt alla omklädningsrum. Jenny ska ta in en offert på städning, eventuellt 1 gång i månaden av alla omklädningsrum? Sedan ska såklart ledarna/spelarna sköta det dagliga.

Anders berättar att de nu är full styrka med personer i arbetsgruppen för anläggningen.

Arbetsgrupp ungdom/dam: Imorgon kväll ska Tony och Johan ha möte med ledarna i ungdomslagen.

§6 Övriga frågor

På grund av kraftig nederbörd med snö kommande dagar väljer vi att flytta på städdagen till den 23 april kl 9.30. Vi behöver kolla upp om några målnät behöver bytas innan dess. Hur många behövs, vilka mål används? Anders kollar i veckan och hör av sig till Thomas så beställer han. Jenny ändrar informationen om städdagen på hemsidan samt Facebook.

Ravelli är bokad till 28 april kl 18.00. Varje lag ska vara representerat när de kommer och presenterar sin produkt. Tony meddelar ledarna detta.

Vi enas om att vi försöker anordna ett enkelt Valborgsmässöfirande. Vi kan fixa en brasa, fikabröd, kaffe och tipspromenad. Tony meddelar ungdomslagen som kan ordna fikabröd. Vi ska ragga ris, brasan kan vara rätt enkel men det blir ju inget valborg utan en liten brasa tänker vi. Vi tycker också att firandet ska vara rätt tidigt på kvällen så att även våra små besökare orkar.

§7 Nästa möte

Nästa möte är onsdag den 20 april kl 18.30. Till detta möte begär vi ovannämnda offerter.

§8 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen